
 
REFERAT 

Bestyrelsesmøde den 21. februar 2022 
kl. 17:30 i klubben  

Tilstede: LK, AB; KJ, MD, SS, AD, JK, SH 

Fraværende: AF 

1) Godkendelse af referat fra sidste møde: godkendt 
 

2) Gennemgang af ansvarsområder og info fra hver især med status pt 
a. Membership – AF (AD i AF’s fravær): Medlemsstatus 494 medlemmer. Siden dec 2021 
er der sket flg. 25 udmeldte (mange!), 3 er ekskluderet, 1 er i tænkeboks..... Til 
sammenligning var der 472 medlemmer den 20 april 2021. Det er aftalt, at AF har månedlige 
opfølgninger med Nicky fra Gjensidige. AF har løbende orienteret Gjensidige om udmeldte. 
Der er rettelser til hjemmesiden, så AF let kan trække tal fra international.  
 
b. Økonomi, herunder bankstatus, etc. – JK: Der er lavet et foreløbigt regnskab, JK 
gennemgår det. Der er taget hånd om den store SMS udgift. Der er købt 1 hjælps 
kasse, men hvad med hjertestarter? SH tager kontakt til Tryg fonden for at høre om 
betingelser og regler for at få/købe en hjertestarter. AF: vil du tale med Nicky fra 
Gjensidige, om de vil give et tilskud til et kørekursus? 
 
c. Activities, nuværende og fremtidige, Road Captains mm – MD: fastelavnsfest på lørdag 
bliver måske aflyst. Pt. kun 7 tilmeldt. Der er bl.a. calimoto-træning, pudsning af motorcykel, 
så er der jubilæumsfest. Tirsdagsturer starter 5 april. Sæson start tur er den 16. april. Vedr. 
RC: møde hvor de fleste kom, det var et godt møde, der er to nye RCére: Ivan Pedersen og 
Martin Dulke. Alle RC har fået udleveret et kort, som skal læses op før hver tur. Ud over det, 
så er der udleveret et refleks armbind, som kan bruges når der køres ture.  
 
d. Ladies of Harley og CMD – aktiviteter – SH: Jeg planlægger en LoH weekendtur til 
oktober/november, kun for Cph. Derudover vil jeg spørge / udpege et medlem hver måned, 
som vil planlægge en tur, f.eks søndag eftermiddag.  
 
e. Merchandise – SS: jeg kommer på fredag, og der må vi lave status over, hvad der er 
behov for. Det tager tid at få merchandise fra USA, så der kan ikke bestilles småting hele 
tiden. SS bestiller, hvad vi umiddelbart mangler – og undersøger, om der findes noget pænt 
og ordentligt til kvinder. Der er mulighed for at få hjælp til selv at bestille tøj. 

 
f. CAPS status – LK: Der kommer meget fint besøg fra Harley Davidson. Vice president 
Kolja Rebstock USA og Martin Mulder, president for nordisk HOG, kommer den 29 marts. Kan 
HOG lave et eller andet arrangement i den forbindelse? Hvis de tager imod invitationen om 
spisning i klubben (LK vender tilbage til AD), så skal kalenderen rettes til, så ”introaften for 
nye medlemmer” flyttes til en anden dag. Forslag: stegt flæsk og til dessert gammeldags 
æblekage.  
 
 

3) Indtryk og feedback fra klubben siden sidste bestyrelsesmøde. Hvilke vibrationer er der ude 
blandt medlemmerne? – Baseret på feedback og kommunikation vi har haft med 
medlemmerne via mail, sms, facebook mv. Kun positive tilbagemeldinger. Vi skal – som 
bestyrelsesmedlemmer – huske at ”mingle” med nye medlemmer, så de føler sig velkomne.  
 



4) Kasper – Færre beslutninger over Messenger: KJ: Kan vi få et bedre varsel til indkaldelse til 
bestyrelsesmøde? Det er ikke nok, at dagsorden kommer 2 timer før mødet. Kan vi minimere 
afstemninger og beslutninger på Messenger? Det er ikke god skik, da der hverken er 
dagsorden eller referat af beslutningen/afstemningen og min vurdering er, at 80-90% af 
beslutningerne træffes der. AB: men der har jo været indkaldt til dette møde siden sidste 
møde? AD: vi har altid planlagt 2 møder fremad. Man kan altid sende punkter til 
dagsordenen i god tid. Vedr. Messenger: det er ikke korrekt, at så mange beslutninger 
træffes på Messenger, det var kun aktuelt i slutningen af 2021, da det var spørgsmål om 
corona. På sidste bestyrelsesmøde fik vi slået fast, hvordan vi kan træffe beslutninger. KJ: kan 
vi kigge fremad og så i det mindste tage beslutninger til referat? AD: jeg er lodret uenig i de 
betragtninger.  SH: vedr. messenger: vær venligst opmærksom på, om der bliver spurgt om 
noget, der skal svares på – eller om der står, at der skal sendes en mail. Derudover er det en 
god ide, at når vi aftaler noget på messenger, så noteres det i efterkommende 
bestyrelsesmøde. LK: jeg vil gerne anbefale, at formanden fremover træffer helt almindelige 
hverdags beslutninger – UDEN at spørge resten af bestyrelen – og så informere på 
messenger. Vi drukner i administrativt pis og lange diskussioner om noget, som director bare 
kan træffe beslutning om. 
Vi er enige om, at driftsbeslutninger kan træffes af director og når der bliver truffet 
beslutninger udenfor bestyrelsesmødet, tages dette til referat, så det ikke ligger i en 
messenger tråd. 
 

5) Kasper – Status på projekt ”dokumentar” omkring chapterets historie: Flyttes til senere 
møde. 
 

6) Marianne – Kørekursus: Skal vi arrangere et kørekursus: AD: vi spørger AF om han vil vende 
det med Gjensidige. LK har møde med Nicky på mandag og vil gerne spørge ved den 
lejlighed. JK: før i tiden gav klubben et tilskud til de medlemmer der tog et kørekursus.  
 

7) Steffen – Opdatering på Ø-tur (Ø HOG TOGT): 13 – 15 maj. Pr. person i delt dobbeltværelse: 
2.100 kr. Alene på et værelse: 2.467 kr. Fredag bliver der velkomst tam-tam. Der er levende 
musik. Om lørdagen kører vi blokart på stranden. Derefter øl-smagning med Fanø bryghus. 
Aftenen bliver med helstegt pattegris og fest. Ekstra udgifter er broafgift, færge og egne 
drikkevarer. Der kan være max 80 personer. Tilmelding starter i aften på hjemmesiden.  
 

8) Allan D – arbejdsweekend i forår 2022 – hvad er top prioritet og hvad er nice to have: AD: 
der er nogle småting der skal laves, blandt andet lamper, glas til gelænder udenfor og 
montering af noget Lars-gadget, som giver hurtigere internet. SH: også haveborde udenfor. 
MD: noget til at hæve lamperne over billardbordet, så de kan løftes, når vi skal se fjernsyn.  
 

9) Allan D – Kommende Generalforsamling: AD: næste bestyrelsesmøde er til 
generalforsamling, de der er på valg, skal lige have taget stilling til, om de stiller op igen.  

   
10) Evt. AD: jeg drøftede med jer på et tidligere bestyrelsesmøde, om vi skulle bestille mad 

udefra til tirsdagsturerne. Nu har jeg vendt med kokken, at de kan levere mad for 75 kr. / 
person. De leverer det kl. 18.30 i varmekasser. Folk skal tilmelde sig senest mandag aften. 
MD: er der nogen charity gruppe i år? AD: både ja og nej…. Det har været lidt svært at få 
samlet gruppen, og med to lukkede år, så har der været udfordringer, med at få noget 
arrangeret. KJ: hvordan har man tænkt sig det skal gøre – med tanke på, hvordan det 
startede i HOG? Prikker man nye medlemmer på skulderen eller hvad? AD: sådan har det 
traditionelt været, men den gruppe på 4-5 personer som er i gruppen har altid refereret til 
bestyrelsen. KJ: skal vi opfordre medlemmer til at melde sig til charity-holdet? ALLE: vi 
anmoder medlemmer om at melde sig til, når vi holder generalforsamling. SH: Jeg vil gerne 
sætte tilmelding og vagtplanlægning til åbent hus op på hjemmesiden senest i starten af 
marts, så tilmelding til jubilæumsfest må gerne være slået op før det. LK: fremover kan der 
være et punkt på dagsordenen, der hedder ”væsentlige beslutninger truffet siden sidste 
møde”.  



 
11) Fastlægning af kommende 2 mødedatoer: 22 marts kl. 17.30. Vi sender indkaldelse til 

generalforsamlingen ud senest den 25 marts. Indkomne forslag og kandidater skal være 
bestyrelsen i hænde senest den 8 april. Vi holder Teamsmøde den 11 april (AD indkalder 
med link) og endelig dagsorden til GF udsendes senest 15 april.  Generalforsamling bliver den 
30 april kl. 14.00 (bestyrelsen møder senest kl. 13.30). AD kontakter Karsten Lund vedr. 
ordstyrer jobbet.  
 

12) Sammenfatning af dagens møde og konklusion herpå: Dejlig mad (tak Amanda), og vi holdt 
tiden. 

Afslutning kl. 20:50 

 


